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Hei
 
På vegne av FAU Storøya skole innsendes vår uttalelse på detaljregulering av Forneburingen.
 
Vi ber om at Forneburingen får fartsgrense 30km/t  gjennom hele Forneburingen. Dette begrunnes med 
følgende punkter:

 Lav fartsgrense  som 30 km/t gir økt opplevd trygghet for fotgjengere og syklister.
 Redusert ulykkesrisiko
 Lav fart vil også gi lavere utslipp av visse klimagasser, og jevnere fart

Vi opplever at varierende fartsgrense gjennom Forneburingen, som det er i dag, ikke er ønskelig. 
 
Trafikksikkerhet er svært viktig for oss og ber om at dette settes som høyeste prioritet. 
 
Andre kommentarer:
 
1. Vi ber om at vegetasjon og trær som må flyttes søkes reetablert ved at trærne reetableres på samme 
sted, bare sideforskjøvet fra dagens posisjon. Dersom noen trær ikke lar se reetablere langs ringen ber vi 
om at disse trærne søkes etablert på område til skoler og barnehager på fornebu for kommunens 
regning. Trærne rundt ringen har sin særegenhet i at de har fått en stor størrelse etter flere år med 
vekst. Dette er egenskaper som mangler i de nyetablerte barnehagene og skolene på Fornebu og bør 
derav beholdes på Fornebu. Å hugge diss trærne ville være en skam for miljøet. 
 
2. Gjennom å ha satt oss inn i saken stiller vi spørsmål ved grunnlaget for besluttningen om toveis buss. 
Beslutningen synes å basere seg på gamle, utdaterte og ikke stedsrelevante undersøkelser av behovet 
for 2 veis buss. Vi mener at det bør gjøres oppdaterte undersøkelser og analyser for å kontrollere at disse 
underbygger besluttningen, før tiltaket iverksettes. 
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